
                                      

                                      Protokół nr XLII
                           z XLII  Sesji Rady Gminy Kluki
                                      z dnia 19.12.2013r.

Punkt 1 – Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
 
     Otwarcia  XLII  sesji  Rady Gminy Kluki  dokonał  Przewodniczący Rady Gminy,  Pan
Grzegorz  Augustyniak,  który  następnie  przewodniczył  obradom.  Powitał  wszystkich
Radnych,  Pana  Wójta,  Panią  Skarbnik,  Panią  Mecenas,  Pana  Sekretarza  i  wszystkich
sołtysów. Następnie stwierdził,  że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14
radnych,  co  wobec  ustawowego  składu  Rady  wynoszącego  15  radnych,  stanowi  quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący zapoznał Radnych z proponowanym porządkiem obrad.  
Zapytał czy są propozycje do zmian porządku w planie obrad. Zgłoszono propozycję aby 
pkt.7 i 8 tj. interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy różne  przesunąc jako pkt. 5,6.  
“Za” przesunięciem głosowali wszyscy Radni.  Następnie po odczytaniu przez Pana 
Przewodniczącego proponowanego porządku obrad    nastąpiło głosowanie.  „Za” przyjęciem 
porzadku  obrad po zmianach   głosowali wszyscy radni. 

Przyjęty porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy Kluki z dnia 21.11.2013r
4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
5. Interpelacje i wolne wnioski.
6. Sprawy różne.
7. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie określenia zasad wykorzystywania  
            obiektów użyteczności publicznej, stanowiących mienie gminne, przez organizacje 
            pozarządowe działające na terenie gminy Kluki. 
8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej.
9. Zakończenie obrad.

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy Kluki z dnia 21.11.2013r.
                                                             
Pan Przewodniczący zapytał,  czy są jakieś  uwagi  do protokołu.  Uwagę zgłosiła  Padna p.
J.Matyśkiewicz aby w pkt 5 protokołu  po jej wypowiedzi przytoczyć wypowiedż p.Wójta
oraz w pkt 6 w WPF zapisać zmianę nazwy zadania, którą zaproponował p.Wójt.



Pan Przewodniczący zapytał,  czy są  jeszcze   jakieś  uwagi.   Innych uwag nie  zgłoszono.
Nastąpiło głosowanie.“Za”  przyjęciem głosowało 14  Radnych, nikt nie był przeciwny, nikt
nie wstrzymał się od głosu. Protokół został przyjęty.

Punkt 4 -  Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.

 Podpisano umowy na wykonanie budowy sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w 
Klukach. I etap – stan surowy otwarty z terminem do 15.01.2015 oraz etap II z 
terminem września 2016 r. 

 Wykonano remont drogi w miejscowości Ścichawa.
 Wykonano remont chodnika w Kaszewicach do szkoły.
 Podpisano umowę na wykonanie II etapu odwodnienia drogi wewnętrznej , tzw. ul. 

Ciemnej i Szkoły Podstawowej w Kaszewicach, 
 Utworzono teren zieleni w Ciszy za kwotę 6 000 zł. 
 Zakupiono materiał na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Zarzecze w 

ramach funduszy sołeckich.
 Odbyła się dyskusja publiczna sprawie  projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kluki dla działki pod cmentarz nr 173/6 
obręb geodezyjny Kluki wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

 
Pan Wójt odczytał swoją odpowiedź na pismo od Stowarzyszenia.

Punkt 5,6  - Interpelacje i wolne wnioski, Sprawy różne.

Pan Przewodniczący zapoznał Radnych  z następującymi pismami, które wpłynęły do Rady
Gminy:
 od p.Wójta – odpowiedź na skargę Stowarzyszenia Moja Wieś- Mój Dom,
 od mieszkańców Osiedla Leśnego w Klukach w sprawie budowy 
            kanalizacji   deszczowej na osiedlu,
 od mieszkańców wsi Kaszewice Kolonia – prośba o wykonanie odwodnienia drogi 
            w tej miejscowości,
 od p. Marzeny Bednarek z Parzna – prośba o zamontowanie dodatkowej lampy 
            przy drodze obok jej  posesji,
 z RIO w Łodzi – uchwała nr 35/239/2013 podjęta na posiedzeniu Kolegium 
            w dniu 24.10.2013r  a dot.  umorzenia postępowania nadzorczego w sprawie
            uchwały Rady Gminy Kluki nr 176/XXXVIII/2013 z dnia  19.09.2013r w sprawie
            zmian  w budżecie gminy Kluki na 2013 rok,
 pismo od p.Janiny Dyła z Żaru w sprawie wyrównania drogi gminnej-dojazdowej 
            do jej posesji.

Następnie p.Przewodniczący otworzył dyskusję:
 radny p.M.Soboń pytał, czy w tym roku będzie zamontowany monitoring przy GOK 
            w Klukach. P.Wójt odpowiedział, że realizacja tego zadania nie jest przewidziana 
            w tym roku.
 radna p.I.Lewińska mówiła o zamontowaniu nowego lusterka w Kaszewicach 
            przy posesji p.Stasiaków  i drugiego na przeciw posesji p.Kęsych oraz poprosiła, 
            aby skontaktować się z Prezesem GS w Klukach, by spowodował uprzątnięcie 



           placu wokół sklepu. Zgłosiła również, założenie  brakującej żarówki przy posesji
           p.Krzemińskich w Kaszewicach Kolonii. Powiedziała też, że rowy w Kaszewicach 
           Kolonii wykopane są za płytko. Poprosiła o zakup przepustów i pomoc gminy
           w ich założeniu.
 radna p.R.Kaczmarkiewicz pytała, kiedy będą wywiezione śmieci z Roździna.
           Stwierdziła, że zadania inwestycyjne  dotyczące oświetlenia w Roździnie i Ciszy 
           wykonane są nieprawidłowo.
 radna p. D.Stankowska powiedziała, że te zadania to oświetlenie uliczne a 
            nie oświetlenie prywatnych posesji.  Podziękowała też p.Wójtowi za wykonanie 
            remontu drogi w miejscowości Ścichawa.
 radna p. Z.Dyła prosiła by coś zrobić aby woda nie spływała do przystanków, które
           są  niżej  położone  niż  droga.
 radny p.H.Kęsy zwrócił uwagę aby jakieś drobne usterki typu zamontowanie 
            lampy itp. zgłaszane były do osób prowadzących te sprawy a nie na sesjach.
 radny  p. M.Soboń zastanawiał się jak rozwiązać problem klucza do sali OSP 
           w Kaszewicach aby wszyscy mogli korzystać z obiektu.
 radna p.I.Lewińska pytała, kiedy zabłyśnie światło w Słupi.  Radna pytała też, na 

jakim etapie jest  wykonywanie odwodnienia w Kaszewicach.
      -    radna p.R.Kaczmarkiewicz  pytała, czy jest zakupiony tłuczeń. 
      -    radny p. M.Soboń poruszył sprawę oznakowań przy remontowanej ósemce.
      -    radna p. Z.Dyła poruszyła sprawę wykonania podjazdów na Osiedlu Leśnym.

Punkt  7  -  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad
wykorzystywania obiektów użyteczności publicznej, stanowiących mienie gminne,
przez organizacje pozarządowe działające na terenie gminy Kluki.

Podczas dyskusji nad przyjęciem uchwały głos zabrał p.Wójt, który powiedział, że ma kilka
pytań do uchwały przygotowanej przez p. Przewodniczącego. Jeżeli chodzi o § 1 tej uchwały
który mówi,  że obiekty użyteczności publicznej stanowią własność gminy i nie mogą być
przekazywane na własność organizacjom pozarządowym to taki zapis może być. Natomiast w
§ 2 mówi  się, że organizacje pozarządowe mogą mieć swoje siedziby w  tych obiektach. Co
zatem będzie jeśli w jednej miejscowości zarejestrowanych więcej stowarzyszeń. Kto będzie
odpowiedzialny  za  koordynację.  Jeżeli  w  §3  mówi  się  o  bezpłatnym  wykorzystywaniu
obiektów przez organizacje pozarządowe, to  kto będzie ponosił  koszty za stowarzyszenia,
płacił  za media,  ciepło,  dbał o porządek, Czy te stowarzyszenia będą realizowały zadania
gminy? Ta  uchwała powinna zawierać również źródła  finansowania  wydatków.
Radny p.J.Sionkowski  nawiązując do § 2 tego projektu  zastanawiał się na jakiej podstawie
Stowarzyszenia mogą rejestrować  swoją siedzibę w obiektach użyteczności  publicznej,  a
nawiązując do Stowarzyszenia i straży w Kaszewicach, czy Stowarzyszenie rejestrując się
konsultowało się, bądź czy rozmawiało ze strażakami.
Pan Przewodniczący wyrażając swoją opinie powiedział, że „wydaliśmy duże pieniądze na
remont strażnic OSP po to by teraz mogło z nich  korzystać całe społeczeństwo”.
Radny p.H.Kęsy uważa, że dużo też zależy od dobrej woli stron.
P.Wójt  powiedział,  że  jeżeli  rada  przyjmie,  iż  obiekty użyteczności  publicznej  mogą  być
wykorzystywane przez organizacje pozarządowe bezpłatnie, to w uchwale budżetowej rada
powinna zapewnić  na ten cel  odpowiednie  środki.
Pan Przewodniczacy powiedział,  że  w celu rozwijania aktywności społecznej  i  ułatwiania
mieszkańcom Gminy Kluki stowarzyszania się w organizacjach pozarządowych, działających
na  rzecz lokalnych społeczności podjęcie tej uchwały jest zasadne.



Po odczytaniu przez Pana Przewodniczącego treści uchwały nastąpiło głosowanie.
„Za”  głosowało  13  Radnych,  1  Radny  był  przeciwny,  nikt  nie  wstrzymał  się  od  głosu.
Uchwała została podjęta.

                                                                      Uchwała Nr 190/XLII/2013
                                                                            Rady Gminy Kluki
                                                                         z dnia 19 grudnia 2013 r
                     w sprawie określenia zasad wykorzystywania obiektów użyteczności publicznej,
                     stanowiących mienie gminne, przez organizacje pozarządowe działające 
                     na terenie gminy Kluki. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.    
                                       
Punkt 8– Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej.

Pan Przewodniczący przedstawił Radzie Gminy sprawy z jakimi zwracają się mieszkańcy:
 odbyło się sptkanie z okazji 10-lecia Parku Kleszczowskiego, w którym
            też jesteśmy choć w pełni nie wykorzystujemy możliwości  współpracy.
 sprawa oświetlenia ulicznego- wydajemy pieniądze, robimy dużo a ludzie przychodzą
            i są niezadowoleni.
 czy grafiki na wywóz śmieci-mieszkańcy otrzymują sukcesywnie ?
            Pan Wójt odpowiedział, że tak mieszkańcy otrzymują je sukcesywnie. 
            Do końca roku otrzymają wszyscy. 
 Jak jest z wykupem  wodociągu od mieszkańców,   którzy sami budują przyłącze?  

Radny p. J.Sionkowski  na zakończenie obrad posumował dzisiejszą sesję  zwracając się do
wszystkich aby pomagali  osobom, które udzielają się społecznie  na rzecz  gminy Kluki.
Powiedział: „osoby, które nie chcą pomagać aby przynajmniej nie przeszkadzały  innym w
działalności społecznej”.    

Punkt 9 – Zakończenie obrad.

O  godzinie   11,45   Przewodniczący  Rady,  złożył  życzenia  świąteczne,  podziękował
wszystkim za przybycie i zakończył  obrady.
Pan Wójt  zaprosił wszystkich  radnych i sołtysów na  wigilię organizowaną w Urzędzie.
                                                                                                                     
                                                                                                                       Przewodniczący
                                                                                                               Rady Gminy Kluki

                                                                                                            Grzegorz Augustyniak

Protokołowała:
Elżbieta Telążka


